
NAŠ STENČAS Programsko volilna seja občinske konference SZDL

Kritična ocena za boljše delo
Na programsko volilni seji občinske konfe-

rence SZDL je najprej stekla beseda o osnutku
statuta občine Ljubljana-šiška in mesta Ljub-
Ijana.

Uvodoma je Anka Tominšek poudarila, da
zaključujemo zelo dolgo javno razpravo in
prehajamo v zaključnofazo, v kateri bomo do-
bili dokument. ki bo predvidoma februarja me-
seca sprejet. O statutih je potekala živahna
razprava, tako v krajevnih skupnostih kot de-
lovnih organizacijah, v njej pa se je pokazalo
tudi nekaj vrzeli in novosti. Konferencajespre-
jela sklep, da se pripombeposredujejo komisiji
za pripravo sprememb in dopolnitev statuta
občine in mesta, vse subjekte pa pozivajo, da v
lastnih okoljih pristopijo k uskladitvi svojih
normativnih aktov s sr ejetimi spremembami
in dopolnitvami statutov.

V nadaljevanju sodelegati spregovorili o po-
ročilu o delu občinske konference SZDL in
njenih organov v dveletnem obdobju.

Uvodoma je predsednik Vukašin Lutovac
poudaril, da ne smemo prezreti velikih napo-
rov in doseženih rezultatov, težav, s katerimi
smo se srečevali, pa tudi napak ne smemo
skrivati. Vprašal seje, kakšnaje našaorgani-
zacija socialistične zveze? Kakšen vpliv ima
na spreminjanje razmer, kakšna je kot frontna
organizacija, ki jo gradijo frontni deli zveze
komunistov. sindikati, borčevska in mladinska
organizacija. Ali smo uresničevali pred dvema
letoma sprejet sklep konference, naj zmanj-

Na programsko volilni seji občinske
konference SZDL so za predsednika
izvoliii Vukašina Lutovca, za pod-
predsednico Olgo Krsnik, ter za se-
kretarja Bojana Košmrlja.

šamo neplodno sestankovanje in ga zame-
njamo z akcijo? Na vsa tako zastavljena vpra-
šanja lahko brez zadrege odgovorimo, je pou-
daril, saj se v tej smeri krepi zavest delavcev in
delovnih Ijudi, raste pripravljenost in odloč-
nost, da se negativni tokovi spreminjajo v pozi-
tivne, raste interes in kritičnost ter zahteve po
drugačnih metodah političnega dela. Na se-
stanke brez vsebine Ijudje ne hodijo več zgub-
Ijat čas, zato pa so pripravljeni priti na pro-
blemske, sekcijske razprave, na razprave o
problemih, ki jih neposredno zadevajo in o ka-
terih hočejo razpravljati in odločati. Nesklepč-
nosti raznih odborov, komisij itd. ne smemo
razlagati kot nezainteresiranost za samou-
pravljanje. večjaškodanastane, konam nate-
renu odpove z delom krajevna konf erenca so-
dalistične zveze. V nadaljevanju je spregovoril
še o gospodarjenju, planskih dokumentih ter
pripravah na volitve.

V razpravo se je najprej vključil Jože Šetina
in spregovoril o dokončni izgradnji Poti spomi-
nov in tovarištva ter poudaril, da bo potrebno
zagotoviti sredstva za vzdrževanje poli. Franc
Dolenc je povedal, da so se borci uspešno
vključili v volilne priprave, da je njihovo težišče
dela naterenu, kjer pa ne morejo uspevati tam,
kjer ni aktivnosti ne v SZDL ne v mladinski or-
ganizaciji. Borci so čedalje bolj kritični v oce-
nah sedanjega stanja, moti jih malomarnost,

kršenje moralnih norm, neodgovomost. Se-
danje težave bomo presegli le z izredno po-
spešeno akcijo, v kateri bomo pokazali na
krivce in nesposobne poklicali na odgovor-
nost. Prav neodgovornost je vzrok malodušja
na terenu in omajanega zaupanja pri Ijudeh.
Olga Krsnik je poudarila, da moramo delavce

v SIS družbenih dejavnosti izenačiti z delavci
materialne proizvodnje. Treba bo doseči
realno ceno za predložene programe. Izvajal-
ske organizacije so s krčenjem programov ter
notranjimi rezervami uspeie nekaj prihraniti,
toda tako ne g re več naprej. Če želimo ohraniti
standard storitev, moramo izboljšati položaj
teh delavcev. Bogdan Vrančič je menil, da sta
tako poročilo kot program zelo zanimiva, če-
prav, žal, vse preveč ugotavljamo, nimamo pa
nakazanih rešitev — prav teh pa si občani naj-
bolj želijo. V SIS materialne proizvodnje
imamo dobre planske dokumente,*vendar ni
denarja in prelagamo realizacijo, karpa obča-
nom ni pogodu. Anka Tominšek je opozorila
nadograjevanje stanovanjske zakonodaje, saj
stanovalci morajo postati odločujoči dejavnik.

Ivan Bostičjespregovorilodograjevanjupoli-
tičnega sistema, predvsem pa o financiranju
krajevnih skupnosti, kjer Ijudje radi delajo.
vendar moramo za to nameniti določena sred-
stva. Maks Cebekje poudaril, da ne moremo
biti zadovoljni z doseženimi rezultati v gospo-
darstvu, čeprav smo dokaj uspešni v zaostre-
nih pogcjih. Tako delavcem fcot upokojencem
je padel standard, na področju delitve (predv-
sem OD) so prevelike razlike, kljub dobrim si-
stemskim rešitvam. PeterHočevarjedopolnil
poročilo z 10-mesečnimi rezultati gospodarje-
nja, kjer so planske obveznosti le presežene,
dobra je založenost s surovinami, kar omo-
goča nemoten potek industrijskih procesov,
zmanjšale so se zaloge gotovih izdelkov, do-
seženi so dobri rezultati na kmetijskem po-
dročju, tudi izvozni rezultati so vse bolj spod-
budni. V razpravo se je vključila tudi Meta
Verbič, podpredsednica MK SZDL terpouda-
rila. da so programske usmeritve dovolj dobre,
da pa bo potrebno več preverjanja že dozdaj
sprejetih sklepov.

Delegati so sprejeli poročilo in programske
usmeritve, vključno s pripombami iz razprave.


